

《单词百科:sanitised是什么意思?sanitised怎么发音?sanitised的解释和用法》

英语单词sanitised是什么意思?sanitised怎么读?sanitised怎么发音?简答网为您整理了sanitised的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



sanitised的意思

2、清洁的

sanitised的近义词

1、sanitized v.使清洁(sanitize的过去式和过去分词);进行消毒;审查;净化;

sanitised的双语例句

1、If sanitised information can be shared with civilian national carriers, it can be shared with other airlines.

如果经过审查的信息可以与民用国家航空公司共享，那么这些信息也可以与其他航空公司共享。

2、The history of the reform programme itself has been sanitised and simplified in order to minimise public questioning of leaders' motives and actions.

改革计划自身的历史也被净化和精简，以便尽量减少公众对领导人动机和行动的质疑。

3、The mechanical extraction of sanitised recyclables assists in the achievement of all current and future recycling targets laid down by government and EU legislation.

已消毒可循环垃圾的机械分离有助于达到政府与欧盟立法制订的当前和未来的垃圾循环目标。

4、They are simply environments where mentioning death and the deceased or fears about personal mortality and means of dying are openly welcomed and not unsaid, sanitised or ignored.

它纯粹是为人们提供场所，谈论死亡、死者、对个人死亡的恐惧以及死亡方式。在这里可以畅所欲言，没有人审核你，没有人忽视你。

5、However, notices posted at Tesco's recycling centre, seen by the Guardian, suggest only a quarter of the delivery fleet is sanitised or washed each week, although any driver is able to request a wash for his lorry if he feels it necessary.

但是，《卫报》从乐购回收中心里张贴的通知上看到，每周只有四分之一的货车经过了消毒或清洗，尽管司机在觉得有必要时可以要求清洗。

以上是简答网为您整理的sanitised怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关

于sanitised的用法

、sanitised的释义、sanitised的相关

详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/sanitised>